
CONSILIUL JUDEŢEAN  
      JUDEŢUL  TIMIŞ  

 
PROCES VERBAL 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a 
plenului Consiliului Judeţean Timiş din 22 ianuarie 2018 

 
 
Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Stimaţi colegi,  
A intervenit o chestiune după terminarea comisiilor reunite şi noi, în umra discuţiilor 

cu liderii de grup, cu o parte din funcţionarii consiliului judeţean, am înţeles că doriţi şi întreb 
liderii de grup dacă să continui, pe ordinea de zi să punem două proiecte de hotărâre care 
sunt legate: Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare a Centrului de Cultură şi Artă a Judeţului Timiş şi Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încadrării Centrului de Cultură şi Artă a Judeţului Timiş ca instituţie cu 
apectacole şi concerte - instituţie de repertoriu. 

Aş avea o rugăminte, ca să fim foarte clari am să-l rog pe domnul Negoiţă care a 
fost unul din personalul executiv care a insistat, să vă explice despre ce este vorba. 

Vă rog, domnule Negoiţă. 
 
Domnul Negoiţă Adrian 
Vă mulţumesc, domnule vicepreşedinte.  
Vreau să vă aduc la cunoştinţă despre necesitatea introducerii acestor două 

proiecte pe ordinea de zi a acestei şedinţe şi anume faptul că Centrul de Cultură si Artă şi 
Judeţul Timiş sunt parteneri ai evenimentului ce va avea loc duminică, la Timişoara şi 
anume a doua semifinală Eurovision 2018.  Pentru această implicare instituţională  este 
necesară aplicarea şi respectarea noilor modificări legislative prevăzute de O.G. 21/2017 
privind instituţiile de spectacole sau concerte, precum şi desfăşurarea activităţiilor de 
impresariat artistic. Aceste prevederi legislative menţionează că instituţiile de spectacole 
sau concerte trebuie să fie înscrise în Registrul artelor spectacolului şi aici vă aduc la 
cunoştinţă că Centrul de Cultură şi Artă este înregistrat din anul 2014, dar este nevoie şi de 
încadrarea acesteia ca instituţie de repertoriu, încadrare care se realizează printr-o hotărâre 
a autorităţii administraţiei publice locale în subordinea căreia funcţionează Centrul de 
Culrură şi Artă. Aşadar, pentru respectarea prevederilor legale şi implicarea ca parteneri în 
desfăşurarea evenimentului de duminică, este necesară o hotărâre a CJT. 

 
Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Vă mulţumesc, domnule Negoiţă. 
Înainte de a le pune pe ordinea de zi vreau să spun funcţionarilor din aparatul 

executiv şi să le readuc aminte că primele chestiuni principale în consiliul judeţean sunt 
şedinţele de comisii şi dupa aceea plenul. Îi rog să reţină acest lucru şi să le trateze ca 
atare. 

Vă mulţumesc! 
Vă supun la vot dacă sunteţi de acord să punem cele două proiecte pe ordinea de 

zi. Încep cu primul proiect:  
 
 



1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare a Centrului de Cultură şi Artă a Judeţului Timiş. 

Supun la vot introducere proiectului pe ordinea de zi. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat introducerea proiectului pe ordinea de zi   cu 32 

de voturi pentru din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea 
Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi 
Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - 
Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, 
Geană Nistor, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, 
Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian 
Constantin. 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încadrării Centrului de Cultură şi 

Artă a Judeţului Timiş ca instituţie de apectacole şi concerte - instituţie de 
repertoriu. 

Supun la vot introducere proiectului pe ordinea de zi. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat introducere proiectului pe ordinea de zi   cu 32 

de voturi pentru din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea 
Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi 
Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - 
Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, 
Geană Nistor, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, 
Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian 
Constantin. 

  
Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Vă mulţumesc! 
Declar deschisă şedinţa Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt prezenţi un 

număr de 32 de consilieri judeţeni dintr-un total de 37 de consilieri judeţeni în funcţie. 
Şedinţa a fost convocată prin dispoziţia nr. 23/19.01.2018 şi a fost adusă la 

cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media şi 
postată pe tabletele consilierilor judeţeni. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media. 

Dacă sunt discuţii legate de convocarea şedinţei? 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul - verbal al şedinţei ordinare din data de 19.12.2017. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal al şedinţei din data de 

19.12.2017 cu 30 de voturi pentru din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bitea 
Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – 
Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  
Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, Geană 
Nistor, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 



Vă supun la vot completarea ordinii de zi cu proiectele menţionate anterior 
referitoare la Centrul de Cultură şi Artă. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat completarea ordinii de zi cu cele două proiecte 
cu 31 de voturi pentru din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bitea Nicolae, 
Blaga Lucian, Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – 
Cosmin, Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  
Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, Geană 
Nistor, Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
Punctul nr. 1 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului rectificat al 

Judeţului Timiş pe anul 2017. 
 
Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Dacă sunt discuţii? 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 32 voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan 
Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, 
Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 

Consiliului Judeţean Timiş nr. 224/18.12.2013 privind aprobarea procedurilor şi 
criteriilor de evaluare a cererilor pentru repartizarea unor sume în vederea susţinerii 
programelor de dezvoltare locală. 
 
 

Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Proiectul a fost avizat favorabil în comisiile reunite. 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, cred că ar trebui să ne gândim pentru 

rectificarea bugetară şi pentru următorul exerciţiu bugetar la faptul că în Ghizela se 
găseşte un Deponeu, în care se depun gunoaiele din diverse unităţi administrativ 
teritoriale şi care nu au culoare politică. Prin urmare, aş sugera ca în conformitate cu o 
înţelegere anterioare cu diversele conduceri ale consiliului judeţean, fiecare unitate 
administrativ teritorială să poată contribui cu o sumă de bani pentru a constitui fondul 
necesar suplimentării bugetului pentru dezvoltare locală a Ghizelei. Deci noi votăm, nu 
este nici o problemă, dar este o intervenţie ca să ţinem cont de acest lucru, pentru a nu 
apărea discuţii  care nu îşi au locul. 
 

Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Cred că e o idee care se poate aplica, dar nu cred că e nevoie să luam de la U.A.T-

uri, conform legii, când discutăm proiectul trebuie să punem o sumă pentru echilibrarea 



bugetară, noi consilierii judeţeni şi dacă dumneavoastră propuneţi, eu o sa ţin cont dacă 
voi mai fi în consiliul judeţean pentru bugetul următor, o sa sprijin această idee a 
dumneavoastră. Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Da, vă mulţumesc şi eu pentru atenţie şi sperăm că lucrurile pot lua o turnură 

pozitivă. 
 
Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Dacă mai sunt discuţii? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 32 voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan 
Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, 
Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării sumelor din 

impozitul pe venit şi al sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 
echilibrarea  bugetelor locale pe anul 2018 şi şi estimări 2019 2020 şi 2021. 
 

Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Dacă sunt discuţii? 
Vă rog, domnule Matei. 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei 
Stimaţi colegi, 
Am înţeles că sunt necesare luări de măsuri rapide, dar în mod normal trebuia 

discutat în comisii, pentru că fiecare dintre noi mai vrem câte ceva, sau mai cunoaştem 
câte ceva. Pe mine mă surprinde împărţirea pur politică. Eu credeam că în consiliul 
judeţean se face administraţie, nu se face politică şi am să mă refer la comuna de unde 
provin eu. Cenadul a primit o sumă de 486. Nu cred, că cineva dintre colegi îmi spunea că 
e atribuţiunea liberalilor. Nu, Cenadul este al consiliului judeţean, nu este nici a PSD-ului 
şi nici a liberalilor. Cenadul eu zic că merită puţin mai mult decât a primit. Nu poţi ca la o 
comună de 2.005 numere, cu peste 5.000 de locuitori să primească 486 şi alte comune 
care sunt pe jumătate primesc 500-700. Care sunt criteriile, cele bolnave pe care le-am 
votat la punctul 2? Cred că nu este echitate. Nu poate să rămână o comunitate la 
latitudinea unui partid. Cum poţi să diminuezi anumite venituri ale unui comune care este 
mai mare decât alte localităţi? Mai apare acolo una din comune, dar nu aş vrea să discut 
acolo unde nu cunosc situaţia, bugetul. 

S-a spus că s-a discutat cu liderii. Păi dacă voi cu liderii stabiliţi, de ce ne mai 
chemaţi aici? Sau ne chemaţi cum ne cheamă Dragnea la partid când schimbăm prim-
miniştri. N-am nimic, mult respect, dar atâta timp cât suntem împreună, să privim 
administrativul.  

A ridicat şi domnul Coifan o problemă foarte corectă. Nu este culoare politică pe 
acel segment, haideţi să facem administraţie şi vă rog să judecaţi drept dacă este corect 



cum s-a făcut această repartiţie. Şi o să mă întrebaţi de ce mă zbat? Pentru că nu pot 
accepta o asemenea umilinţă pentru comunitatea din acea localitate. Şi pe colegii liberali 
i-aş ruga măcar să fi întrebat primarul ce părere are. Sunt lucruri nelalocul lor şi consider 
că nu s-a luat o măsură dreaptă şi dacă se poate, să se rectifice puţin. Sau măcar pe viitor 
să se aibă grija ca celor care au fost neîndreptăţiţi să li se adauge puţin, după merite. 
Vreau să mai spun că Cenadul este prima localitate care lucrează încă de când eram şi 
eu primar pe fonduri proprii, care fac lucrări şi nu stau cu mâna întinsă şi care a câştigat 
multe proiecte. Au un primar bun, chiar dacă este PD, PNL, nu asta contează. Nu trebuie 
să ne batem joc de comunitate. 

Eu aici am să închei, mulţumindu-vă pentru atenţie. 
 
Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Dacă mai sunt discuţii? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 31 voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan 
Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, 
Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin 
Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin şi un vot împotrivă din 
partea domnului Viorel Matei. 

 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării sumelor 

defalcate pe taxa de valoare adăugată pentru drumurile judeţene şi comunale din 
2018 şi estimări pe anii 2019 2020 şi 2021. 

Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Proiectul a fost avizat în comisiile reunite. 
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 31 voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolae, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan 
Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, 
Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef Adrian, Străin 
Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin şi un vot împotrivă din 
partea domnului Viorel Matei. 

 
Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încadrării Centrului de 

Cultură şi Artă a Judeţului Timiş ca instituţie de spectacole sau concerte – instituţie 
de repertoriu. 

 
Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 



Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 32 voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan 
Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, 
Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin.  
 

Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
Organizare şi Funcţionare a Centrului de Cultură şi Artă a Judeţului Timiş. 

 
Domnul vicepreşedinte Traian Stancu 
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 32 voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan 
Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dolecek Cristian, Geană Nistor, 
Iliescu Roxana, Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ 
Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin.  

După cum ştiţi punctul Întrebări şi interpelări la şedinţa extraordinară nu există. 
Aşadar, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 
 
 
 

   PREŞEDINTE,              SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,  
    Călin – Ionel DOBRA                                                 Ioan – Dănuţ ARDELEAN  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
DACT. S.D 
RED. S.D 


